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Vänsterpartiet Nacka

Vi har alla våra egna skäl att idrotta, 
men ett av dem har vi alla gemensamt: 
vi gör det för att det är roligt. Därför är 
allas motiv till att idrotta legitima. Mina 
motiv att idrotta har varierat väldigt 
mycket över tid. Även när jag har satsat 
hårt och velat förfina mitt fotbollspelan-
de har jag också haft kul i att gå ner till 
grusplanen hemmavid med kompisarna. 
Nötandet med kompisarna var till nytta 
när vi i Boo FFs damlag i det tidiga 
80-talet försökte gå upp i division 2. 
Jag blev också varse att jag kunde spela 
fotboll på precis den ambitionsnivå jag 
önskade i olika faser av mitt liv. När 
jag spelade med kompisarna så hade 
vi förebilder i Ann Jansson och Ralf 
Edström.

I Nacka har vi idrottare på både elit- 
och breddnivå. Men Skuru IKs hand-
bollsdamer fick spela SM-finalen i fjol 
på Eriksdalshallen, för att kommunen 
agerat för senfärdigt med att tillgodo-
se behovet av en arena i Nacka. Den 
borgerliga majoriteten ställer inte krav 
på att byggherrarna planerar för tillräck-
liga idrottsytor när Nacka bygger stad. 
Det har lett till att kommunen söker ytor 
som ligger längre från medborgarnas 
bostäder vilket försämrar tillgänglighe-
ten och ökar klimatförstöringarna. 
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VALRÖRELSEN MED 
VÄNSTERN

   18 augusti 
Valupptakt 2.0 i Ektorp

20 augusti 
Flygbladsutdelning 

vid Stensö Centrum, Nacka 
Forum och Slussen

28 september
Familjedag i Orminge

29 augusti
 Ringstugan i Ektorp

 öppnar

30 augusti
Blåsorkesterns gårdsspel-

ning i Fisksätra

Håll utkik på vår 
facebooksida för mer
information.

När Nacka växer har vi inte råd att offra 
våra befintliga fotbollsplaner, för vi ligger 
redan efter. Delningen av elvaspelarplanen 
på Sicklavallen till två sjuspelarplaner är 
en försämring, då det inte går att spela 
en elvaspelarmatch på två sjuspelarpla-
ner som ligger på olika platser. 
Nacka behöver bygga mycket 
mer idrottsytor för att inte bli en 
sovstad. 

Lisa Rasmussen, 
Gruppledare 
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Bredd och elit 
i Nacka
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Sommaren 2019 samlades 
500 Nackabor från ett 30-tal 
olika föreningar vid stadshu-
set. Det gemensamma syftet 
var att protestera mot majo-
ritetens ignorans av idrotts-
rörelsens behov och önskemål 
. TV4, Expressen och DN 
rapporterade om ett “idrotts-
uppr” i Nacka. Den partio-
bundna gruppen som orga-
niserade manifestationen, 
Rädda Nackaidrotten, är 
en av de största folkrörel-
serna i Nackas historia. 
Mattias Björklund, plats 
13 i kommunvalet för 
Vänsterpartiet, har varit 
engagerad sedan rörel-
sens början.

Vad tycker du är bäst 
med Nacka? 
Det mesta som jag äls-
kar och behöver finns på 
cykelavstånd. Allt från att 
bada i vackra skogssjöar 
och sola på klippor vid ha-
vet till att cykla mountain-
bike genom trolska skogs-
områden. När snön lägger 
sig kan man åka skidor och 
skridskor genom samma 
områden. Just det där, na-
turen och möjligheterna till 
rörelse och friluftsliv året om är 
så otroligt fint med Nacka. 

För den som inte följt Rädda 
Nackaidrotten, vad är kärnan 
i er rörelse? 
Vi är en partiobunden folkrö-
relse sprungen ur en Facebook-
grupp som startades 2018. Vi 
vill ha en kommunledning som 
satsar på idrott, på möjligheter-
na för alla Nackabor att träna 

och tävla där de faktiskt bor. 
Trots att Nacka är en rik kom-
mun så ligger vi i Sverige-bot-
ten vad gäller kvadratmeter per 
idrottande barn och ungdom. 
Föreningar tvingas säga nej 
till barn som vill simma, spela 
tennis och fotboll när det blir 
för trångt i lagen och planti-
derna inte räcker till. Det är 
oacceptabelt menar vi. Genom 

opinionsbildning, manifesta-
tioner och olika projekt arbetar 
vi för att idrott, spontan lek 
och rörelse för Nackabor i 
alla åldrar och livssitua-
tioner ska ha möjligheter 
till rörelse och idrott i 
sin närhet. 

Vilka kopplingar ser du 
mellan idrott och politik i 
Nacka? 
För många tyvärr. De som styr 

nu verkar inte förstå koppling-
en människa-idrott-välmående. 
När Nackas, många gånger 
framgångsrika och populära, 
idrottsföreningar gång på gång 
kommunicerar sina behov 
svarar styrande politiker med 
att göra något helt annat. Sedan 
viftar de med sina felriktade 
satsningar som ligger ute i 
någon buske där ingen bor och 
som orsakar mer trafik och mer 
segregation. Många har inte råd 
att ta sig till cheerleading- el-
ler handbollsträningen om det 
behövs bil eller dyrt busskort.

Vad önskar du att de poli-
tiska partierna lär sig från 
er och andra folkrörelser i 
Nacka? 
Sickla IF, med nästan 1000 spe-
lare och ledare, har varit lovade 
en satsning på en riktig el-
vaspelarplan i 20 år vid Sickla 
köpkvarter. Där vill Moderater-
na bygga lyxiga bostadsrätter 
som kommer gynna några få 
istället för en idrottspark som 
uppmuntrar till spontanlek och 
rörelse för alla i Sickla med 
omnejd. Det är skamligt och ett 
finger i ansiktet till hela idrotts-
rörelsen i Nacka. Det har inte 
lyssnats på idrottsrörelsen på 
flera årtionden. Börja lyssna på 

folket, på folkrörelserna, 
på väljarna. 

Idrottsuppror i Nacka

Namn: 
Mattias Björklund

Bor: Tallbacken
Jobbar: Lärare i idrott och 
hälsa, svenska, engelska 
och matematik 
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TOPP 10
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Är du nyfiken på vem som kommer 
representera dig när Vänstern intar kommun-

fullmäktige efter valet? Här kommer en 
snabbpresentation av 

kandidaterna.

Den slitna och öde Villa Kaprifol 
så lägligt placerad vid Fisksätra 
Idrottsplats har ett stort värde för 
Fisksätra IF som behöver lokaler 
för sin verksamhet. Vänsterpartiet 
Nacka stöttar förslaget att Fisksätra 
IF tillsammans med andra barn- 
och ungdomsverksamheter med 
förankring i Fisksätra, får använda 
villan.  Om Kommunstyrelsen i 
höst beslutar att hyra ut eller sälja 
Villa Kaprifol till någon privat ak-
tör kommer Vänsterpartiet att dri-
va på för att ge det lokala förenings-

livet möjlighet att använda lokalen 
till en rimlig hyra. Vänsterpartiet 
vill att Fisksätras föreningar ska få 
ett långsiktigt och stabilt avtal, utan 
att varje år behöva söka särskil-
da bidrag för att kunna ha sin 
verksamhet i Villa Kaprifol. 

Gunilla Zand 
Zuleta, 
ersättare 
Fritidsnämnden  

Villa Kaprifol till Fisksätra IF

Alena Jukic,Alena Jukic,  
34 år, Fisksätra 34 år, Fisksätra 

Jan Salomonsson, Jan Salomonsson, 
46 år, egen företagare, 46 år, egen företagare, 

FinntorpFinntorp  

Mikaela Kindblom, Mikaela Kindblom, 
59 år,59 år, kulturjournalist,  kulturjournalist, 

EknäsEknäs

Amanda Sandholm,Amanda Sandholm,  
35 år, skötare i35 år, skötare i

 psykiatrin, Orminge psykiatrin, Orminge

Lisa Rasmussen,Lisa Rasmussen,  
57 år, politisk sekreterare, 57 år, politisk sekreterare, 

OrmingeOrminge

Emma Bonér,Emma Bonér,  
42 år, socionom, 42 år, socionom, 

JarlabergJarlaberg  

Johanna Schöier,Johanna Schöier,  
31, gymnasielärare, 31, gymnasielärare, 

FinnbergetFinnberget

Erika Elisson, Erika Elisson, 
42 år, Eriksvik42 år, Eriksvik

Bo Hallbäck,Bo Hallbäck,
56 år, lärare, Saltjöbaden56 år, lärare, Saltjöbaden

Tomas Ottosson,Tomas Ottosson,
  62 år, familjebehandlare, 62 år, familjebehandlare,   

ÄltaÄlta
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